
Styrelsemöte Solvalla Amatörklubb & B-Tränarförening.
16/01 Solvalla gäststall kl.17:00-18:30 

Dagordning.

Mötet öppnade:
Ordförande Jari Åkerfeldt förklarade möte öppnat.

Närvarande: Alf Nordemo, Jesper Von Krusenstjerna, Claes Norman, Jari Åkerfeldt
Digitalt: Sune Hansen, Patrick Hedqvist
Frånvarande: Anita Ekström, Johan Lasson, Christer Otterström

Val av justerare/sekreterare för mötet:
Sekreterare: Jari Åkerfeldt
Justerare: Alf Nordemo

Godkännande av dagordning: Ja

Genomgång av senaste mötesprotokoll 19/11.

Utan anmärkning

Mötesfrågor:

§ Status ekonomi (Claes) Vi har 114 tkr i kassan. Samtliga medlemmar från 2023 har fått 
mailfakturor för att förnya sitt medlemskap, fakturering har sker via Fortnox.
Fakturan från Solvalla (Sponsordagen) var på 110 personer och vi har meddelat att vi blev 
94 Inbetalning av fakturan kommer att göra på 94 personer och resten bestrids.
Till näst möte behöver gå igenom Bokslut för 2023.

§ Storbanematcher (Alf)
Vi har blivit kontaktade av Olof Thorson (Åby) som vill att vi avbryter matcherna med 
Jägersro och för att bjuda in Bergsåker i stället, vilket även vi är positiva till.
Alf håller kontakten med Olof.

§ Sponsring Dags att kontakta olika företag, vi har tidigare haft fördelning av bolagen. Jari 
skickar ut ett mail med fördelningen.

§ Pokaler (Patrick)
Ska kontakta Stig H för Pokal och om vi kan starta ett nytt vandringspris i Stig H’s namn. 
Vinnaren får hem pokalen för att återlämnas till nästa år.



§ Nästa event (Jesper) Ska kontakt SLU för event i början av maj.
Jari kontaktar hästägarföreningen för att tillsammans göra vår- och höstutflykter.

§ Facebook, Twitter X, V75
Klubben har ett nytt X konto Amator Solvalla och vi har även startat ett Tillsammans Lag 
för V75.
Vi i styrelsen får hjälpa till att var aktiva på FB och X.

§ Ny hemsida med nyhetsbrevs funktion. Samtliga får komma med idéer och innehåll för 
att hålla hemsidan igång.

§ Årsmöte 

Vi spikar den 5 april i Stall Arkaden med förslag på Sune som kan hålla ett föredrag.
Jari pratar med Mats på The Onion om mat och eventuellt vinprovning efter årsmötet.

Övriga frågor?
Kan vi inte prata med våra Kuskar om att vara medlemmar för att stödja klubben, de kör 
ändå våra hästar i lopp.

Nästa möte?
Datum? 5 Mars kl.17 Gäststallet Solvalla.

Sekreterare Justerare

Jari Åkerfeldt Alf Nordemo


